

Vragen vanuit de raad aan het college:

A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO

B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raad

C. Technische vragen (s.v.p. datum commissie- en/of raadsvergadering vermelden)

Categorie: C

Onderwerp: Verslagen Erfgoedcommissie Zevenaar

Naam en fractie: Peter Vos, VVD

Vraag:

1. Graag ontvang ik de vergaderverslagen van de Erfgoedcommissie van 2019.

Antwoord:

De Erfgoedcommissie Duiven – Zevenaar vergadert 6 keer per jaar. Wij sturen u hierbij de verslagen van de vergaderingen van januari en maart van dit jaar. De laatste vergadering heeft op 6 juni 2019 plaatsgevonden. Het verslag van 6 juni 2019 is nog niet door de commissie geaccordeerd en vastgesteld.

ERFGOEDCOMMISSIE: DUIVEN - ZEVENAAR

Erfgoedcommissie
Postbus 10
6900 AA Zevenaar
Contactpersoon O.G. Peters
T: (0316) 59 5240
F: (0316) 59 51 11
E: o.peters@zevenaar.nl

Verslag erfgoedcommissie Duiven - Zevenaar 24 januari 2019

Aanwezig: Martin Pieterse(MP), Werner Weijkamp(WW), Sandra Schuit (SS), Evelyn Simonse (ES), Paul van Olden(PvO), Lillian Werdmuller(LW) en Oscar Peters (OP).

Afwezig met kennisgeving: Joris Habraken(JoHa) en Gerrit Bouwhuis(GB)

1. Vaststellen agenda/notulen en mededelingen:

MP opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom en wenst iedereen een goed 2019. Agendapunt 6 wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering. Voor het overige wordt de agenda ongewijzigd vastgesteld.

De notulen van de vergadering van 13 december 2018 worden ongewijzigd goedgekeurd.

Mededelingen:

-PvO zal vóór 1 februari a.s. een lijst met geschikte straatnamen aanleveren voor het BAT-terrein.

-OP geeft aan dat het bestuurlijk overleg met de portefeuillehouders voor 18 april 2019 staat gepland. OP kan niet bij deze bijeenkomst aanwezig zijn.

-ES geeft aan dat haar collega Jeroen Smits de contactpersoon voor energietransitie is voor de gemeente Duiven.

-ES is aanwezig geweest bij de voorlichtingsbijeenkomst kerkenvisies en geeft hierover een korte toelichting aan de commissie.

WW merkt op dat voor het opstellen van een visie € 25.000,-- subsidie vanuit het ministerie beschikbaar is per gemeente.

2. Aanwijzen dorpsgezichten en actualisatie monumentenlijst gemeente Duiven:

WW geeft aan dat hij de basisnotitie m.b.t. beschermde dorps- en stadsgezichten gemeente Duiven heeft geactualiseerd. Hij bedankt de leden voor de geleverde input.

De commissie komt tot de slotconclusie dat de dorpskern van Loo en van Groessen in aanmerking komen voor de status van beschermd dorpsgezicht. Voor het centrum van Duiven is de commissie voorstander van het behoud en waar mogelijk versterken van cultuurhistorische waarden. Afgesproken wordt dat WW de notitie verder afrond.

OP zal de notitie namens de commissie versturen naar het college van Duiven ter attentie van ES.

3. Rijksweg 62 Duiven:

MP heet de heren Hendriksen en Kromhof van harte welkom bij de commissie. Tevens een welkom aan mevrouw Gielis, projectleider Ruimtelijke Ontwikkeling van 1Stroom. De architect geeft aan de hand van een PowerPointpresentatie een toelichting op de plannen. De commissie is enthousiast over de plannen. Aandacht wordt gevraagd voor de aansluiting met de voormalige varkensschuur en de tuininrichting.

Vanuit de commissie zal WW een advies opstellen over de plannen. Als de plannen wat verder uitgewerkt zijn dan zal een nieuwe afspraak met de commissie ingepland gaan worden.

4. Energietransitie in relatie tot cultuurhistorie:

MP heeft de heer Erik Roumen(ER) van de gemeente Zevenaar van harte welkom.

ER geeft een toelichting op de stand van zaken met betrekking tot het onderwerp energietransitie in de gemeente Zevenaar. Er is een bestuurlijke discussie gaande en die gaat niet meer alleen over zonnevelden maar over een mix van zon- en windenergie. De gepresenteerde factsheet aan

de commissie heeft nog geen status en is nog niet door de gemeenteraad behandeld. De verwachting is dat er een breder voorstel voor duurzame opwekking richting de gemeenteraad zal gaan.

De commissie concludeert dat het hier om een mega opgave gaat en dat er aandacht moet zijn om verrommeling van het landschap tegen te gaan.

WW stelt voor om het onderwerp tijdens een netwerkbijeenkomst in de regio te bespreken.

Afgesproken wordt dat WW een bijeenkomst gaat organiseren met medewerkers vanuit cultuurhistorie, ruimtelijke ordening en duurzaamheid over het onderwerp energietransitie.

5. Terugkoppeling discussieavond inrichting buitenterrein Hal 12 Zevenaar:

WW geeft een terugkoppeling van de discussieavond over de herinrichting van het voorterrein van HAL12 te Zevenaar. De bijeenkomst was goed bezocht. Het voorterrein zal uitgewerkt worden als een groene zone met verharding. Het kunstwerk op het voorterrein blijft behouden.

Afgesproken wordt dat OP de commissie zal informeren als de plannen verder uitgewerkt zijn.

6. Voorbereiding overleg portefeuillehouders:

Dit agendapunt wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering.

7. Voortgangslijst:

OP geeft een korte toelichting en de voortgangslijst wordt kort doorgenomen.

-Met betrekking tot de plannen op landgoed Sevenaer en Halsaf te Babberich geven OP en WW een korte toelichting van de behandeling in het planoverleg.

Voor het overige zijn er geen bijzonderheden te vermelden.

8. Rondvraag:

-LW geeft aan dat er vanuit Zevenaar een kerkvisie opgesteld gaat worden. Daarnaast gaat de gemeente aan de slag met het actualiseren van de beleidsnotitie.

-LW geeft aan dat de RCE heeft gevraagd aan de gemeente Zevenaar om in 2019 de A&O dag voor ambtenaren in de provincie Gelderland te gaan organiseren. OP en LW gaan dit verder onderzoeken.

-ES geeft aan dat er vanuit de Historische Kring objecten zijn aangedragen voor plaatsing op de monumentenlijst.

WW is van mening dat een gemeente brede actualisatie van de gemeentelijke monumentenlijst van de gemeente Duiven wenselijk is.

-LW geeft aan dat de ontzanding in Rhederlaag te Lathum mogelijk niet door gaat. De aanwezige kazematten zouden alsnog aangewezen kunnen worden.

-WW wijst op het groeiend besef dat erfgoed van na 1965 het behouden waard is. Mogelijk kan dit ook voor de Liemerse gemeenten een belangrijke periode zijn om te onderzoeken.

MP dankt iedereen voor zijn inbrengen sluit de vergadering.

31-1-2019 OP

ERFGOEDCOMMISSIE: DUIVEN - ZEVENAAR

Erfgoedcommissie
Postbus 10
6900 AA Zevenaar
Contactpersoon O.G. Peters
T: (0316) 59 5240
F: (0316) 59 51 11
E: o.peters@zevenaar.nl

Verslag erfgoedcommissie Duiven - Zevenaar 7 maart 2019

Aanwezig: Martin Pieterse(MP), Werner Weijkamp(WW), Sandra Schuit (SS), Evelyn Simonse (ES), Paul van Olden(PvO), Lillian Werdmuller(LW), Joris Habraken (JoHa), Gerrit Bouwhuis(GB) en Oscar Peters (OP).

Afwezig met kennisgeving: -

1. Vaststellen agenda/notulen en mededelingen:

MP opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

De notulen van de vergadering van 24 januari 2019 worden ongewijzigd goedgekeurd.

N.a.v. notulen:

-LW geeft aan dat een kerkenvisie binnen de gemeente Zevenaar nog niet wordt opgesteld. Eerst dient het college nog overtuigd te worden.

JH: Blijven de kazematten nabij Giesbeek behouden?

LW: Het college wenst eerst het nieuwe aanwijsbeleid van de gemeente vast te stellen.

MP geeft aan dat het teleurstellend is dat een reactie van het college uitblijft over de brief in relatie tot het bestemmingsplan Buitengebied Zevenaar.

Mededelingen:

-OP geeft aan dat er nog geen besluit is genomen over de naamgeving van Hal 12.

Daarnaast zal de architect gewijzigde plannen m.b.t. de zuidgevel van hal 12 indienen.

-WW wijst op de invoering van de Omgevingswet per 1 januari 2021. Afsproken wordt om dit punt te agenderen voor de eerstvolgende vergadering. OP nodigt hiervoor ook de projectmanager van 1Stroom uit.

2. Verbouw Kleine Matenweg 4 Zevenaar:

OP geeft een korte toelichting op de verbouwplannen aan de Kleine Matenweg 4 te Zevenaar. Het plan betreft het halveren van de deel.

Een optie is om het dak van de deel te vernieuwen/restaureren zoals dat al gedaan is bij het voorhuis en een nieuwe achter pui te plaatsen. Deze nieuwe pui komt dan ongeveer halverwege de deel. Hierdoor ontstaat een groot overdekt terras aan de achterzijde van de woning.

GB geeft aan dat sloop van de deel geen optie is. De aangeleverde optie is mogelijk denkbaar maar het aangeleverde voorstel is nu te ingrijpend.

WW sluit zich hierbij aan. De schil van de deel moet in tact blijven en het karakter van het ensemble dient niet te veel aangetast te worden.

OP bespreekt de opmerkingen van de commissie met de potentiële kopers.

3. Mariëndaalseweg 17 Angerlo:

MP heet de heren Oosterveen en Drijver van harte welkom in de commissie.

De heer Drijver is vanaf april 2019 eigenaar van het gemeentelijke monument.

De architect geeft een toelichting op de plannen. In het schetsplan wordt uitgegaan van handhaving van de historische bebouwing. Tevens blijft de plattegrond van het monument in tact.

De niet beschermde bijgebouwen worden gesloopt, daarvoor in de plaats komt één nieuw bijgebouw.

De commissie heeft waardering voor het initiatief om dit complex te restaureren en opnieuw voor bewoning geschikt te maken. Veel waardering bestaat voor de terughoudende karakter van de bouwplannen.

Geadviseerd wordt om de geschiedenis van het gebouw aan de hand van een cultuur- en bouwhistorisch onderzoek inzichtelijk te maken.

Het bouwen van een nieuw bijgebouw in schuurarchitectuur is goed denkbaar. Van belang is daarbij wel om een terreininrichtingsplan te maken voor het nieuwe erf waarbij de nieuwe schuur op een zorgvuldige wijze wordt ingepast.

Het gesloten karakter van de dakvlakken vormt een wezenlijk kenmerk van dit boerderijcomplex. Van belang is daarbij echter wel om terughoudend om te gaan met het toevoegen van openingen. Negatief wordt geadviseerd over het keimen van de gevels. De baksteen gevels inclusief de bouwsporen vormen een belangrijke karakteristiek van dit complex.

MP dankt de heren Oosterveen en Drijver voor hun toelichting in de commissie.

Vanuit de commissie zal WW een advies opstellen over de plannen. Als de plannen wat verder uitgewerkt zijn dan zal en nieuwe afspraak met de commissie ingepland gaan worden.

4. Voorbereiding overleg portefeuillehouders:

OP heeft een concept agenda opgesteld voor het overleg op 2 mei 2019.

De agenda wordt op enkele onderdelen iets aangepast. Omdat het overleg slechts één uur duurt is er niet de mogelijkheid om per onderwerp de diepte in te gaan.

De te bespreken onderwerpen zijn naast een kennismaking: duurzaam erfgoed, actualiteiten in het vakgebied en archeologie in bestemmingsplannen.

Afgesproken wordt dat OP de concept agenda aanpast en tijdig deelt met de portefeuillehouders en de commissieleden.

5. Voortgangslijst:

PvO geeft een korte toelichting op de aanpak m.b.t. de straatnaamgeving van het nieuwe woongebied op het BAT terrein.

OP heeft de notitie doorgestuurd naar de collega die belast is met de ambtelijke voorbereiding van de straatnaamgeving.

De voortgangslijst wordt vervolgens kort doorgenomen. Er zijn geen bijzonderheden te melden.

6. Rondvraag:

JH geeft aan dat in het kader van het project doortrekken A15 het proefsleuvenonderzoek is afgerond.

MP dankt iedereen voor zijn inbrengen sluit de vergadering.

14-3-2019 OP